
S seje obdnske
kooference ZKS

Kažipot za
prihodnje delo

Osrednja tema seje naše občinske
konference ZKS, ki je bila 21. februar-
ja je bila analiza volilnih konferenc in
volitev novih vodstev osnovnih organi-
zacij zveze komunistov v občinski orga-
nizaciji ZKS. Osnovna ugotovitev je
bila, da so volilne konference povsod
dokaj uspešno izpeljali. Izjemi sta le
organizaciji v krajevni skupnosti Brdo
in Radio Student, kjer se še do sedaj
niso sestali. Zato so kritično ocenili de-
lovanje tako članov, kakor vodstva
obeh osnovnih organizacij.

Gradivo je bilo obsežno in dokaj natanč-
no. O njem sta pred konferenco razpravljaia
tudi komisija za organiziranost, razvoj in
kadrovsko politiko ter komite. Člani konfe-
rence so se strinjali z ugotovitvijo, da so se
priprave na volilne konference pričele do-
volj zgodaj in so bile izvedene po enotnih
izhodiščih dogovorjenih na občinski ravni.
Pri pripravah in izvedbi so aktivno sodelova-
li tudi člani občinske in mestne konference
ZKS. Člani v osnovnih organizacijah so to
njihovo aktivnost zelo ugodno ocenili. Tako

je prišla v polni meri do izraza vloga člana
konference, ki naj bi bila taka tudi ob drugih
aktivnostih. Na splošno lahko ugotovimo, da
je prisotnost članov višjih forumov ugodno
vplivala na same priprave, potek in »vzduš-
je« na volilnih konferencah.

Po nekaj letih letos znova ni bilo težav pri
evidentiranju kandidatov za sekretarje in
njihove namestnike v osnovnih organizaci-
jah ZKS. To vsekakor dokazuje, da te dolž-
nosti in s tem vsa Zveza komunistov ponov-
no pridobiva na pomenu, zaupanju in ugle-
du tako med delavci in občani, kakor tudi
med samimi člani ZK. Le tam, kjer je druž-
benopolitična ali ekonomska situacija teška
oziroma osnovna organizacija ne odigrava
svoje prave vloge, je moral pri evidentira-
nju, predvsem za sekretarje, sodelovati tudi
komite oziroma njegovi posamezni člani. To
je bilo v Igu, Gostinskem podjetju Vič, Vi-
nocetu, Iskra Commercu TOZD Marketing,
Surovini Maribor TOZD Ljubljana in kra-
jevnih skupnostih Rob, Golo-Zapotok, Mi-
lan Česnik, Karlovica, Kolezija, Kozarje,
Škofljica in Želimlje.

Kadrovanje letos ni bilo prepuščeno sti-
hijskemu izboru v osnovnih organizacijah,

temveč je pri evidentiranju kandidatov ak-
tivno sodelovala tudi občinska komisija za
kadrovska vprašanja. V krajevnih skupno-
stth so posvetili največ pozornosti sekretar-
jem, ki so še aktivni delavci in pri tem
dosegli dobre rezultate. Ob tem naj navede-
mo poudarek, da komunisti, ki so organiza-
cijsko povezani v OZD le niso toliko nezain-
teresirani za delo v krajevnih skupnostih,
kot to velikokrat hočemo prikazati. Potreb-
no jih je le poiskati in jim dati konkretne
zadolžitve.

Ob analizi strukture lahko ugotavljamo,
da je šolska izobrazba še vedno previsoka,
glede na strukturo članstva. Prav tako je
premalo žensk. Izvoljenih je le nekaj nad 21
odstotkov sekretark, kar je premalo in po-
meni glede na dosedanje število celo manjše
nazadovanje. Poleg že znanih razlogov je na
zmanjšanje vplivalo tudi merilo, da naj se ob
kadrovanju upošteva vodenje komitejev za
LO in DS. To dokazuje tudi to, da je med
namestniki število žensk precej višje.

V razpravi so člani konference sklenili, da
mora biti ta analiza trden kažipot za nadalj-
nje delo. Ugotovili so, da delitev dela še ni
taka, ko bi morala biti. Aktivirati bi morali
širši krog sodelavcev, ne pa, da vse breme
ostaja na sekretarjih in njihovih namestni-
kih. Nujno je tudi večje in intenzivnejše
izobraževanje komunistov. V to naj bodo
vključeni tako kandidati za vodilne funkcije,
kakor celotno članstvo in kandidati za spre-
jetje v vrste ZK. Kritično so ocenili tudi
dosedanje vključevanje komunistov v preo-
blikovanje krajevnih skupnosti, ki je pre-
majhno.
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